

## OSSK-MØTE onsd.17.11.99.

Tilstede : Trond - leder

Stein - nestleder

Per - kasserer

Bente - formann Tradisjonskomiteen

Roy - HI/OI-komiteen

Otto - GSR-Gjør det enkelt-gruppa

Lasse - GSR-Fredagsgruppa

Terje - GSR-Fly fri-gruppa

Tor - formann-Aktivitetskomiteen

Anne - Sammen kan vi-gruppa , sekretær-Bare for i dag.

Trond leder møtet.

Per leser NA's 12 tradisjoner.

Trond leser NA's 12 konsepter i kortversjon.

Stein leser NA's 11.konsept.

Rapporter og deling :

Leder : Telefon fra formannen i Område Øst.Han sender et brev hit.Anne ønsket velkommen.

Nestleder : Ingenting å rapportere.

Kasserer : Saldo 42082,- kr. Fått inn 28000,- fra Aktivitetskomiteen.

Sekretær : Ingenting å rapportere.

Grupperepr. tilstede avgitt rapport.

Aktivitetskomiteen : Sender inn resten av pengene på konto til OSSK da de ikke har fått flere krav ang. arrangementer.

Forslag til prinsippvedtak : Komiteen er ikke økonomisk ansvarlig for gjenstander som går tapt som komiteen

ikke har bedt om å låne.Det de ber om å låne , erstattes hvis tap.

Meningsutveksling om dette.

Vedtatt.

Er igang med å planlegge Nyttårsaften 1999/2000 , og Bragdøya 2000.

Ber alle foreldre m/barn møte opp på møte onsd.24.11.99 kl.18.00 for å sette opp regler ang. fyrverkeri og vaktordning (se til at barna oppfører seg ). De tilstede her bes ta dette med til sine respektive grupper.

HU/OI-komiteen : Venter på brev fra Røde Kors.Sender to av sine medl. til Stavanger.Skal skifte ut oppslag på div. apotek og legekontorer.Skal lage utkast til nytt.

Tradisjonskomiteen : Har hatt møte 12.11.99.Går bra. 22-23/01.2000 Tradisjonsseminar her i Kr.sand.Har laget et utkast som skal sendes ut til gruppene.Trenger flere villige i komiteen.Neste møte 26.11.99 kl.18.00.

Referatsaker :Referat fra forrige OSSK-møte opplest.

Post : Beskjed fra Postverket om portoendringer.

Saker : 1.)Vedrørende kompensasjon for tapt arbeidsfortjeneste.

Fly fri-gruppa : Nei.

Gjør det enkelt : Nei.

Sammen kan vi : Nei.

Fredagsgruppa : Nei.

2.) Kan OSSK bruke Fellesskapets penger til å dekke bensinutgifter til to biler som skal gjøre service i Stavanger ?

Alle gruppene representert på dette møtet svarer ja.

3.) HI/OI-komiteen legger fram regnskap for 3.kvartal-99 og budsjett for 4.kvartal-99.

4.)Ad Hoc-komiteen for "Tradisjonslæredager i jan.2000 legger fram sitt budsjett.De ber om et lån til div. utgifter i forbindelse med dette.

Gruppene representert her sier ja til dette.

Komiteen oppretter en konto.

5.) Valg av leder i Aktivitetskomiteen :

Gjør det enkelt-gruppa : Har ingen kandidat.

Fly fri-gruppa : Har ingen.  
Sammen kan vi-gruppa : Foreslår Ester, hun er villig.  
Fredagsgruppa : Har ingen.  
Ester ble valgt som leder av Aktivitetskomiteen.

6.) Valg av leder og kasserer i OSSK :

Leder :  
Fredagsgruppa : Foreslår Stein A.  
Fly fri-gruppa : Stein A.  
Gjør det enkelt : Stein A.  
Sammen kan vi : Foreslår Tor L.  
Tor stiller ikke.

Tas opp på neste møte.

Kasserer :

Alle gruppene her går for Per som er villig til å sitte en periode til.

Eventuelt :

- 1.) Neste møtedag for OSSK er 15. desember '99 kl. 18.00.
- 2.) Hvordan et valg foregår ?  
Anne ser etter i papirer om dette. Hvis det finnes gis dette til sekretæren.
- 3.) Aktivitetskomiteen : Gjelder leder i Aktivitetskomiteen. Den som blir valgt , eller ikke valgt , må få beskjed om dette og hvorfor. Skal ikke de som skal velges , være til stede på det møtet? (Under valget.) Burde få en ordning på dette.
- 4.) Fly fri-gruppa : Det har kommet kraftig reaksjon på at A-klinikkens venner bruker NA's logo i sine annonser.  
Meningsutveksling om dette.  
Saken sendes over til HI/OI-komiteen. Sekretæren gir beskjed videre om dette.
- 5.) Sammen kan vi-gruppa ber om et lån på kr. 1000,- til brosjyre og nøkkelringer/medaljer.  
Gruppa får dette av OSSK da det viktigste er å bringe budskapet videre.

Avsluttes med bønn om sinnsro.

Bare for idag ,

Anne  


# N.A.O.S.S.K. EKSTRAORDINÆRT MØTE 27.11.99

Tilstede: Trond (leder), Stein (nestleder), Solveig (sekretær),  
Lasse (G.S.R.- Fredagsgruppa), Otto (G.S.R.- Gjør Det Enkelt gruppa)

Vi skal møtes i NA's lokale i Stavanger mellom kl.12-13 lørdag 11. desember. Vi får tilsendt et kart. Pris for mat kr.50 pr. person. Ta med sovepose- det er ordnet privat innkvartering for 9 personer.

Vi har fått spørsmål som ønsket bli tatt opp. Ut i fra spørsmålene har vi laget temaer, hvor vi har bestemt hvem som skal gjøre hva.

1. NA- gruppa, tjenestestruktur - hvem gjør hva, NA- litteratur.  
(Lasse)
2. Tjenestestrukturen generelt (Stein)
3. OSK- Områdeservicekomitèen. (Trond)
4. Tjenesteverv i OSK, leder, nestleder, kasserer, sekretær (ved den det gjelder)
5. G.S.R. Gruppeservicerepresentant (Otto)
6. Underkomitèer, HI/OI (Roy & co) - Aktivitetskomitèen (Ester)
7. Konensusavgjørelser..
8. evt. Oversettelseskommittè, Conventkommittè, telefonkommittè  
(landsdekkende tjenester)

Det ble foreslått at det var kanskje lurt å lage rollespill på et OSK - møte.

Ellers så svarer vi på spørsmål.

referent  
Solveig